
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 

  
Štev.:    011- 0003/2012- 7   
Datum:  15. 02. 2012  
   

Z A P I S N I K 
 

10. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 15. 
februarja 2012, ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Frank Breskvar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane 
Dvanajščak, Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, Marko Jovič, Harison Kirinčič, Erland 
Košec, Anton Potočnik, Franc Rejec, Anton Zibelnik, Ana Zorc, Ana Žerovnik 

 
Opravičeno odsotni svetniki: - 
Odsotni: - 

 
Vabljeni na sejo: Predsednica NO občine Biserka Pogačar, Vodja MIRED Stanislav Bele, 
kot poročevalec pri prvi in drugi točki dnevnega reda.  
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Mateja Tavčar, dopisnica Našega časopisa Špela 
Arh. 
 

Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji 
zagotovljena.  

Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 
9. redne seje. Zapisnik je bil brez pripomb sprejet.  
 
Prisotnim svetnikom je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
1. Izstop občine Logatec iz organa Skupne uprave Medobčinskega inšpektorata in   
    Redarstva 
2. Predlog Odloka o ustanovitvi organa Skupne občinske uprave »Medobčinski  
    inšpektorat in redarstvo Občin Vrhnika, Brezovica, Dobrova - Polhov Gradec,  
    Borovnica, Log-Dragomer, Horjul- I. obravnava  
3. Predlog Statuta občine- I. obravnava   
4. Predlog Poslovnika občinskega sveta- I. obravnava   
5. Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave- I. obravnava   
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno  
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Izstop občine Logatec iz organa Skupne uprave Medobčinskega 
inšpektorata in Redarstva 
Župan je povedal, da je občina Logatec podala zahtevo za izstop iz skupnega organa 
MIRED. O izstopu iz SU MIRED morajo vsi občinski sveti občin soustanoviteljic sprejeti 
sklep, s katerim določijo rok, do katerega je ustanoviteljica dolžna zagotavljati ustrezni 
delež sredstev za skupno upravo ter določiti delež stroškov za morebitne presežne javne 
uslužbence. Vodja MIRED Stanislav Bele je svetnikom občinskega sveta pojasnil razloge 
in način delovanja MIRED ter med drugim poudaril,da je cilj sprejema sklepa,  da občina 
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Dobrova- Polhov Gradec še naprej nemoteno preko organa skupne službe izvaja svoje 
naloge na področju inšpekcijskega nadzorstva in občinskega redarstva.   
V razpravi so sodelovali Anton Potočnik, Erland Košec, župan Franc Setnikar, Stanislav 
Dvanajščak, Stanislav Bele. Antona Potočnika je zanimalo, kako bo Logatec opravljal 
svoje naloge na tem področju, po mnenju Beleta sami. Erland Košec je ponovno 
izpostavil delovanje službe prijaznejše do občanov, v smislu opozarjanja, ne pa polnjenja 
proračuna. Tudi Potočnik se je pridružil temu mnenju, več opozoril, manj sankcioniranja. 
Župan je povedal,da na občino prihajajo prošnje po bolj restriktivnem ukrepanju. Meni, 
da je potrebno najti srednjo pot. Svetnika Stanislava Dvanajščak je zanimal delež višine 
sofinanciranja, obenem je opozoril na napačno navedbo datuma izstopa občine Logatec iz 
MIRED v predloženem sklepu. Stanislav Bele mu je pojasnil, da bo višina sofinanciranja iz 
13 odstotkov narasla na 16,2 odstotka, en redar pa gre tudi v redno zaposlitev v 
Logatec.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 70/1/10 
»Občina Logatec izstopi iz skupnega organa MIRED z dnem 1.4. 2012. 
Občina Logatec mora do 1.4. 2012 zagotavljati 22,3 % delež sredstev za  
skupno upravo MIRED. 
Občina Logatec z izstopom iz skupne uprave MIRED prevzame obveznost   
zaposlitve enega medobčinskega redarja.«  
 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Predlog Odloka o ustanovitvi organa Skupne občinske uprave Medobčinski 
inšpektorat in redarstvo Občin Vrhnika, Brezovica, Dobrova - Polhov Gradec, 
Borovnica, Log-Dragomer, Horjul  
Župan je svetnikom povedal, da je v predloženem odloku ni bistvenih sprememb od 
pretekle ureditve. V njem so spremembe v soustanoviteljstvu in sicer iz skupnega organa 
izstopa Občina Logatec in deležu sofinanciranja, vsebinsko pa se odlok v drugih delih ne 
spreminja. Iz naslova soustanoviteljstva je potrebno zato odlok sprejeti v celoti in ne kot 
dopolnitev, saj se spremeni naziv akta. 
V razpravi sta sodelovala svetnika Erland Košec in Anton Potočnik, zanimalo ju je, ali je 
so upoštevana zadostna sredstva v proračunu za delovanje MIRED. Po zaključeni razpravi  
je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 71/2/10 
»Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec na podlagi določil 80. člena Poslovnika 
občinskega sveta sprejme Predlog Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 
občin Vrhnika, Brezovica, Dobrova - Polhov Gradec, Borovnica, Log - Dragomer, Horjul, v 
predlaganem besedilu. «  
 
Za:  16 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 3) Predlog Statuta občine- I. obravnava 
Župan je besedo predal Antonu Potočniku, predsedniku Statutarno pravne komisije, da 
predstavi predlog. Potočnik je povedal, da je cilj predlaganega besedila statuta celovita, z 
zakonodajo usklajena ureditev organizacije in delovanja občine. Ker so uskladitve statuta 
z navedenimi zakoni obsežne, je najprimernejše, da se namesto sprememb in dopolnitev 
statuta, sprejme nov statut. Povedal je, da je predlagano novo besedilo členov statuta 
pripravljeno v skladu z obstoječo organizacijo občine ter da predlagano besedilo določb 
novega statuta se povsod tam, kjer je to mogoče, izogne citiranju zakonskih določb in se 
le sklicuje na ureditev v zakonu. Namreč izkušnje kažejo, da določb, ki niso vsebina 
statuta temveč le prepis zakonske določbe, ni smiselno vključevati v statuta, ker lahko 
vsakokratna sprememba in dopolnitev zakona pomeni, da je treba uskladiti tudi statut.  
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V razpravi so sodelovali občinski svetniki Franc Bradeško, Andreja Dolinar in Anton 
Potočnik. Franc Bradeško je predlagal, da naj se s spremembami ne hiti, glede na novo 
državno vodstvo je mogoče pričakovati še nove spremembe. Andrejo Dolinar je zanimala 
nova določba o podžupanih, katera bi sedaj lahko po predlogu bila lahko dva.  Mateja 
Tavčar iz uprave je povedala, da je dana možnost županu za imenovanje še za enega 
podžupana, v kolikor bi želel pomoč pri izvajanju pomembnih projektov. Župan je dal 
besedo predsednici nadzornega odbora občine Biserki Pogačar, ki je povedala, da ima 
nadzorni odbor določene pripombe in predloge na predlog Statuta v delu, i se nanaša na 
delo nadzornega odbora. Bila je povabljena, da le-te lahko predloži Statutarno pravni 
komisiji. Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 72/3/10 
»Občinski svet sprejme predlog Statuta občine Dobrova- Polhov Gradec, v predlaganem 
besedilu, v I. obravnavi. «  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 4) Predlog Poslovnika občinskega sveta- I. obravnava   
Anton Potočnik je kot predsednik Statutarno pravne komisije svetnikom predstavil tudi 
predlog Poslovnika občinskega sveta.    
Cilj predlaganega besedila Poslovnika občinskega sveta občine Dobrova – Polhov Gradec 
je celovita, z zakonodajo usklajena ureditev organizacije in delovanja občine. Ker so 
uskladitve poslovnika z navedenimi zakoni obsežne, je najprimernejše, da se namesto 
sprememb in dopolnitev poslovnika, sprejme nov poslovnik.  
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 73/4/10 
Občinski svet sprejme predlog Poslovnika občinskega sveta občine Dobrova- Polhov 
Gradec, v predlaganem besedilu, v I. obravnavi.  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 5) Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave- I. 
obravnava   
Župan je svetnikom v grobem predstavil besedilo odloka o organizaciji in delovnem 
področju občinske uprave. Povedal je, da se je korenito spremenila zakonodaja, ki ureja 
pravice in obveznosti iz delovnega razmerja zaposlenih v javnem sektorju in je trenutno 
veljavni odlok, ki ureja vlogo občinske uprave, zaradi vseh navedenih aktivnosti postal 
nezadosten, zato je potrebno z navedenim Odlokom opredeliti zadeve na način, da sledijo 
veljavni zakonodaji. Temeljni cilj, ki ga zasleduje predlog odloka, je uskladitev z veljavno 
zakonodajo ter priporočili Ministrstva za javno upravo, upoštevaje določila državne 
Uredbe, ki ureja to področje.  Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 74/5/10 
»Sprejme se predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave občine 
Dobrova- Polhov Gradec v predlaganem besedilu, v I. obravnavi. «  
 
Za:  15 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
 

Potočnik A.  
Problemi v dobrovški knjižnici- ni delovala nekaj dni zaradi hladu, neurejeni prostori v 
ZD 

Bradeško F.  Ali je znan dokončni datum za sprejem OPN? 
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Bradeško F.  Ali je občina že prevzela vodovode v upravljanje in koliko?  

Potočnik A.  Pobuda z uvedbo mestnega prometa 

Kirinčič H.  
Ali je kaj znanega z nadaljevanjem državnega prostorskega načrta- gradnjo 
zadrževalnikov?  

Potočnik A.  Organizacija strokovne ekskurzije?  

Dolinar A.  Slabi rezultati vode na Šujici? Zaskrbljeni občani? Ukrepi?  

Dolinar A.  
Pobuda za poziv OS (občinskega sveta) krajevnim skupnostim za pripravo odgovora v 
zvezi z odgovornim ravnanjem z oskrbo s pitno vodo. 

Gerjolj A. Kdaj bo objavljen razpis za kmetijstvo?  
 
Župan je svetniku Antonu Potočniku po predstavitvi neurejenega stanja v zadružnem 
domu na Dobrovi povedal, da je občina sprotno preverjala dogajanja v knjižnici v zvezi z 
ogrevanjem in drugimi njihovimi zahtevki, med drugim je ugotovila tudi, da sami 
knjižničarji puščajo okna odprta, radiatorje zaprte in podobno. Res pa je, da je prostor 
slabo vzdrževan ter tudi sama napeljava- elektrika, ogrevanje,… Svetnike je seznanil tudi 
s pogovori, ki jih vodi s Kmetijsko zadrugo o prenovi objekta, ki je edina rešitev za ta 
objekt. Želi si skupnega sodelovanja za razvoj kraja. Prav tako je svetnike seznanil, da 
občina za knjižnico nameni kar nekaj sredstev, prav tako sofinancira nakupe knjig, res pa 
je, da je s strani knjižnice čutiti neprimeren odnos do občine, kar pa poskuša z njihovimi 
predstavniki tudi razčistiti. Francu Bradešku je povedal, da se računa na sprejem OPN v 
drugi polovici leta, jeseni, če bo vse šlo po predvidenih planiranjih. Povedal je tudi, da je 
občina v postopku prevzema upravljanja z vodovodi za Črni Vrh, Polhov Gradec, deloma 
tudi Šentjošt, prav tako tudi pokopališča, razen na območju Dobrove. Na pobudo 
svetnika Antona Potočnik je svetnikom predstavil pogovore z JP LPP, s katerim potekajo 
dogovori o uvedbi integrirane linije, ki se sofinancira o,53 EUR/km, poenotila bi se cena 
prevoza v skladu z uvedbo conskega sistema mestnega prometa ter povečala gostota 
prevozov, po prvi oceni bi Dobrova bila pokrita s 30 odhodi v eno smer dnevno (med 
delovniki) . Mesečna vozovnica bi tako za občane bila znatno cenejša, predvsem za dijake 
bi bilo ugodnejše. Conski sistem bi do 14 kilometra bil ovrednoten z eno ceno, vendar bi 
kljub vsemu občina morala tako zagotoviti dodatno sofinanciranje iz občinskega 
proračuna. Ko bo predlog prečiščen, bo župan takoj z njim seznanil občinski svet, da se 
bo skupaj sprejela najbolj racionalna in po drugi strani učinkovita rešitev prevozov 
obravnavanih prevozov.   
Svetniku Harisonu Kirinčiču je povedal, da v zvezi z nadaljevanjem postopka DPN ni nič 
novega, v kolikor bo, bo delovna komisija takoj seznanjena ter tudi občinski svet. 
Svetniku Antonu Potočniku je povedal, da se pripravlja koncept strokovne ekskurzije v 
pomladnih mesecih, predvidoma v maju. Svetnici Andreji Dolinar in ostalim članom 
občinskega sveta je poročal o izvedenih sestankih in dogovorih s krajevnimi skupnostmi v 
zvezi s prevzemom upravljanja vodovodnih sistemov, pri katerem se srečujemo z veliko 
problemi, predvsem z miselnostjo, da občina želi nekaj slabega, pri tem pa pozabljajo na 
zakonske pogoje in odgovornost župana pri oskrbi s pitno vodo. Andreja Dolinar je 
predlagala, da občinski svet naslovi pobudo na krajevne skupnosti, v katerem jih pozove 
k odgovornemu pristopu k oskrbi prebivalcev s pitno vodo in jih opozori tudi na posledice, 
ki lahko nastanejo ter pozove krajevne skupnosti k odgovoru v zvezi s problematiko 
vodooskrbe v vseh vidikih. Svetniku Antonu Gerjolj je povedal, da je razpis za kmetijstvo 
že v objavi v Našem časopisu, bo tudi na spletni strani občine, prav tako pa se pripravlja 
za objavo tudi razpis za sofinanciranje malih čistilnih naprav.          
 
Ad 7) Razno  
Župan je v skladu z določili Poslovnika občinskega sveta svetnike seznanil s poročilom o 
realizaciji sklepov občinskega sveta v letu 2011.  
 
Seja je bila zaključena ob 21.05 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                                               Franc Setnikar  

             župan   


